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Na predstojećim lokalnim izborima, građani će opet dobiti priliku sudjelovati u formiranju lokalne
vlasti i odlučiti u kojem će se razvojnom smjeru kretati lokalne samouprave. Biraju se župani,
gradonačelnici, načelnici općina i njihovi timovi, a mi smo Vam odlučili predstaviti jednog od
kandidata.

  

      Marijo Mišir HDZ-ov je kandidat na predstojećim izborima za načelnika općine Zrinski
Topolovac. Živi u Jakopovcu, rođen je u Bjelovaru i detaljno je upoznat s prednostima i
problemima ovog kraja, što mu daje dobru osnovu za smjer njegovog plana i programa razvoja
općine. Marijo je rođen 1985. godine, a već 12 godina živi aktivnim stranačkim životom. Već dva
mandata je predsjednik općinskog odbora HDZ-a, a bio je i potpredsjednik mladeži HDZ-a za
Zrinski Topolovac. Tako je konačno dobio priliku i za kandidaturu za načelnika općine na ovim
izborima. Iako je općina, koja je sastavljena od sela Zrinskog Topolovca, Jakopova i Gornjeg
Križa, sa zaseocima, primarno kraj koji se bavi poljoprivredom te je načelnik općine trenutno iz
redova HSS-a, Marijo ponosno ističe kako je HDZ po broju članova ipak najjača stranka u
općini. Upravo zbog toga smatra i kako će dobiti dobru podršku na ovim izborima. Podrška mu
je obećana i od strane cijele stranke te i samog Marijana Conera, koji se na izborima kandidirao
za gradonačelnika grada Bjelovara.

  GRADNJA INFRASTRUKTURE, RAD I TRUD ZA BOLJITAK 
MLADIH OSOBA, TE RAZVOJ POLJOPRIVREDE
  

Što se tiče samog plana i programa, oni su već detaljno razrađeni, iako službena kampanja još
uvijek nije započela. Kreće se od općenitih stavova o obnovi općine do detaljnih razmatranja
projekata o financiranju iz EU fondova. Marijo smatra kako bi općina mogla iskoristiti dosta
sredstava iz tih fondova, ali ne planira se osloniti samo na to, već i na financiranje iz naših
ministarstava jer je općina dosad bila pod posebnom državnom skrbi, te upravo zbog toga ima
prednost na brojnim natječajima. Kao bitnije projekte navodi i gradnju infrastrukture, rad i trud
za boljitak mladih osoba koje ostaju živjeti na području općine, te razvoj poljoprivrede kao
primarne djelatnosti toga kraja. Konkretnije, misli na modernizaciju cesta, omogućavanje
zapošljavanja mladima koji ostaju živjeti na području općine, a njih je sve manje, jer navodi kako
od posljednjeg popisa stanovništva u općini ima 100 ljudi manje. Mladi ljudi odlaze, općina
polako odumire, i tome treba stati na kraj te početi s razvojem općine i podizanjem na jedan viši
nivo. Jedan od mogućih načina je i dovođenje zainteresiranih investitora na to područje i vidjeti
što se može kvalitetno napraviti, a drugi način je razvoj poljoprivrede. Kraj je primarno stočarski
ali prati ga i ratarstvo. Jedan od većih problema kojim se Marijo misli uhvatiti u koštac je i
rješavanje pitanja državnog zemljišta, koje je trenutno totalno zanemareno, te razna ulaganja u
proizvodnju. »Ljudi na tom kraju žive od poljoprivrede, a ona nažalost propada, djelom i zbog
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neaktivnosti i neznanja dosadašnjeg vodstva«, kaže Marijo.

  TIM MLADIH I STRUČNIH LJUDI, TE PODRŠKA STRANKE
  

Za pomoć pri realizaciji svih projekata i podizanje općine na jedan viši nivo, sastavio je tim
mladih i stručnih ljudi koji znaju što i kako treba napraviti da bi se taj cilj ostvario. Svoj tim
predstavit će na predizbornim skupovima, gdje će ljude detaljnije upoznati sa svojim izbornim
programom.

  

Marijo ima jasne smjernice u kojima će se kretati, a kao svoje najjače odlike navodi mladost,
iskustvo i znanje. Jamči razvitak općine, i orijentirati će se prema suvremenom načinu
upravljanja lokalnim zajednicama. Pritom misli na projekte koje planira razvijati. Osvrnuo se na
Dane Zrinskih kao najvažniju manifestaciju koja se događa u tom kraju. Smatra da je to vrlo
bitan događaj koji predstavlja njihovu općinu, ali isto tako je mišljenja da bi ga trebalo razvijati,
te kako treba uložiti truda i novca u tu manifestaciju da bi ona dostojno predstavljala i cijeli kraj
te i dio hrvatske povijesti. Ne sutručava se priznati kako uz mladi tim iza sebe ima i jaku
infrastrukturu stranke koja će također po potrebi uskočiti u pomoć. Bitno je sve dobro odraditi,
jer kako sam Marijo kaže: »Bitna je općina, bitni su ljudi, te da se dovede optimizam do ljudi, a
to znam, mogu i hoću napraviti.«
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